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Notulen Algemene ledenvergadering 
89ste jaarvergadering 2022 

Vergaderdatum en –tijd Maandag 21 maart 2022, 20:00 uur  

Vergaderplaats Clubhuis AHV Vislust 

Aanwezig Harry Roord voorzitter, Armin Büter penningmeester, Henk Wijnen 
secretaris, bestuursleden Jeffrey Langejans, Gerrit Meijer. 
En 50 leden. 
 

Met kennisgeving afwezig B. Woudstra, G. Aalderink, H. Berkenbosch, S. Visser, F. van Duiven, 
P.Siebers, J. Jansen en H. Olsman 

 

1 Opening en mededelingen door de voorzitter 

 
De voorzitter heet alle aanwezigen van harte welkom op deze eerste fysieke ledenvergadering 
sinds twee jaar. In het bijzonder wordt welkom geheten Wim van den Bos die tijdens de 
coronaperiode afscheid heeft genomen als voorzitter, in een digitale vergadering. Wim is 
daarbij door het bestuur benoemd tot erevoorzitter. Tevens worden de jubilarissen van harte 
welkom geheten. 
 
De voorjaarsvergadering van 2020 en 2021 hebben als gevolg van corona niet plaats 
gevonden. In het najaar van 2020 is er een digitale vergadering gehouden, maar dat is toch 
heel wat anders dan gewoon met elkaar samen zijn in dit clubhuis. De deelname was 
minimaal, de verbinding en het geluid liet te wensen over, kortom, het was geen succes. Echt 
deelnemen aan de vergadering was lastig. 
De najaarsvergadering van 2021 werd daarom ook uitgesteld; een nieuwe digitale poging had 
niet de voorkeur. Daarom is er nu wel wat achterstand op een aantal agendapunten.  
 
Opgeroepen wordt voorzichtig te zijn, corona is niet weg. Gemiddeld zijn velen toch wat ouder 
en daarom misschien meer kwetsbaar. Uit voorzorg draait de mechanische ventilatie op volle 
toeren en een aantal ramen staat open om de ventilatie te vergroten. Tochtklachten moeten 
maar even voor lief worden genomen. Niet allemaal tegelijk naar het toilet en niet allemaal 
tegelijk naar buiten of naar de bar. Blijf voorzichtig. 
 
Op de agenda de gebruikelijk bestuurlijke zaken uit  2020, 2021, 2022 en een ook al een 
klein stukje 2023, waaronder het jaarverslag en de financiën. 
 
De kampioenen over 2020 en 2021 worden gehuldigd. Dat geldt ook voor de 40-jarige, de 50-
jarige en de 60 jarige jubilerende leden.  
 
Bij de agenda horen de volgende stukken, die overigens gedeeltelijk al een tijdje op de 
website te vinden waren: 
 
• De notulen van de digitale vergadering van 23 november 2020. Daarbij behoort de bijlage 

met de uitslag van de digitale stemtool op de voorgenomen besluiten/voorstellen van het 
bestuur. 

• Het jaarverslag 2020 en 2021 van de secretaris. 



• Een overzicht van de financiën over 2020 en 2021 van de penningmeester.  
 
De vergadering wordt hiermee voor geopend verklaard. 

 
Voorlezen namen van de 73 overleden leden over de periode vanaf de ALV voorjaar 2019, 
gevolgd door een ogenblijk stilte.  
 
Speciaal worden genoemd de volgende overledenen:  
• Richard Jansen, geen lid meer, maar velen zullen zich hem herinneren als beheerder van 

ons clubhuis, lange tijd geleden. 
• Berry Menger, oud bestuurslid en erelid; 
• En heel recent bestuurslid Hero Brinkman. 
 
Mededelingen: 

• In de digitale ALV najaar 2020 heeft Wim van den Bos afscheid genomen als bestuurslid 
en als voorzitter. Bij die gelegenheid is Wim -via het beeldscherm- toegesproken door de 
burgermeester van Almelo en daarbij is hem de Almelo-speld toegekend, een mooie 
onderscheiding als blijk van verdienste voor zijn jarenlange belangeloze inzet voor de 
hengelsport, zowel lokaal in Almelo als daarbuiten. Wim is in die vergadering tevens 
benoemd tot erevoorzitter van onze vereniging. Wim bedankt. 
 

• Vanaf dat moment is Harry Roord voorzitter, Henk Wijnen secretaris en Armin Büter 
penningmeester.  
 

• Per 1 januari 2022 is een nieuwe lijst van viswateren -geldig voor een periode van 3 jaar- 
van toepassing. Niet iedereen krijgt automatisch nog dat boekje geleverd bij zijn VISpas, 
net zo min als de regionale lijst van viswateren. Voorkeur heeft de app Visplanner.nl op de 
telefoon te installeren. Dan heeft de sportvisser altijd de schriftelijke toestemming bij zich 
die in samenhang met de VISpas recht geeft op het vissen in het gekozen viswater.  
 

• Voor het water in Almelo zijn er een paar kleine wijzigingen van toepassing: 
o op de Dollegoorvijver, het Overijssel kanaal bij Bolletje en de insteekhaven mag 

voortaan met drie hengels worden gevist, mits er uiteraard geen overlast ontstaat 
voor andere vissers.  

o Van de Javabrug tot en met de havenkom op het marktplein mag de sportvisser geen 
vis -dood of levend- in het bezit hebben en mag geen gebruik worden gemaakt van 
een emmer of leefnet voor het bewaren van vis. De hengelsport ligt vaak onder een 
vergrootglas en er moet voor gewaakt worden dat winkelend publiek zich stoort aan 
de wijze waarop vissers met hun sport omgaan. In dit drukke publieke gebied moet de 
visser een ambassadeur zijn voor de hengelsport, de gevangen vis moet met respect 
worden behandeld en  direct worden teruggezet.  
 

• De huidige wijze waarop de hengelsport in Nederland is georganiseerd is onderwerp van 
onderzoek. Nederland kent nu Sportvisserij Nederland als overkoepelende organisatie, 
daaronder staat Sportvisserij Oost-Nederland en binnen Sportvisserij Oost-Nederland 
bestaan er een viertal rayons en daaronder ressorteren de lokale 
hengelsportverenigingen. Het onderzoek moet leiden tot een toekomstbestendige, 
slagvaardige, daadkrachtige en efficiëntere hengelsportorganisatie. Geïnteresseerden in 
deze ontwikkeling, kunnen een kijkje nemen op de website van Sportvisserij Nederland. 
Er worden geen grote gevolgen voorzien voor het bestaansrecht van Vislust. Ons 
belangrijkste doel blijft, zoals het in onze statuten, in artikel 2, staat opgenomen: 

•  

 
 



Maar het is wel duidelijk dat de hengelsport landelijk niet op één lijn ligt als het gaat om 
de toekomstige organisatieontwikkeling. 
 
Nieuw is in ieder geval dat iedereen dubbel lid wordt; iedereen die lid wordt van een 
hengelsportvereniging wordt daarmee automatisch lid van Sportvisserij Nerdeland.  
  

• In 2020 zijn er 23 vissteigers aan het Overijssels kanaal gerealiseerd. Een voorziening die 
in toenemende mate wordt gebruikt; dit jaar gaan ook de veteranen daar een deel van de 
competitie vissen.  
En Sportvisserij Oost-Nederland heeft met een financiële bijdrage van Vislust (van 
€ 2.800,-) 15 steigers gerealiseerd aan de Loolee. Met wedstrijden bereikbaar per auto, 
anders alleen per voet, fiets of brommer. 
In 2022 komt er een invalidensteiger aan de Loolee, waarin Vislust ook financieel 
bijdraagt, bijna € 2.500,-. Deze steiger wordt 5 meter breed, dus een royale steiger 
waarop mindervaliden voorrang hebben als zij er willen vissen. 
 

• In het clubhuis hangt sinds kort een AED. Maar liefst 8 vrijwilligers hebben een 
reanimatiecursus gevolgd. Bij wedstrijden kan de AED mee naar het water. Bezoekers in 
het clubhuis zijn in geval van een hartstilstand op dat moment aangewezen op de melding 
naar 112. In geval van reanimatie komen dan burgerhulpverleners in beweging met een 
AED die in de buurt hangt, bijvoorbeeld bij de gemeentewerf. De reanimatie kan wel 
worden aangevangen, mits iemand aanwezig is die dat kan. Clubhuisbeheerder Edmond 
Kats heeft in het najaar 2021 een BHV training gevolgd, inclusief reanimatie. 
 

• Op de prijzentafel twee extra roofvishengels, geschonken door de weduwe van een 
overleden lid (dhr. Hendriks). Een mooi gebaar. En de verdere prijzentafel is zoals 
gebruikelijk gedeeltelijk gesponsord door Raven, Vos en Voorhuis.  

 
2 Goedkeuring notulen Najaarsvergadering van 23 november 2020. 

Deze worden zonder op- of aanmerkingen vastgesteld, met dank aan de notulist. 
 

3 Ingekomen en uitgaande stukken 2020 en 2021. 

Alle correspondentie wordt digitaal gearchiveerd en kan op afspraak met de secretaris 
worden ingezien. 

 
4 Bestuursverkiezing.  

Aftredend na een zittingsperiode van 3 jaar zijn Harry Roord en Jeffrey Langejans. Zij zijn 
beiden herkiesbaar voor een periode van 3 jaar. Dat heeft de instemming van ALV. 
 
Er zijn geen tekenkandidaten ingediend. 
 
Voor de vacature in het bestuur wordt voorgedragen als nieuw lid Joop Rutering. De ALV 
stemt in met deze voordracht. 
 
Rest er nog een vacature. Kandidaat bestuursleden kunnen zich melden bij de secretaris, 
ook als zij op proef een tijdje zouden willen meelopen in een bestuursfunctie. 

 
5 Jaarverslag van de secretaris over 2020 en 2021 

De secretaris licht het jaarverslag 2020 en 2021 toe. 
Het clubhuis was in beide jaren grotendeels gesloten, conform de regelgeving voor de 
horeca. De voorjaarsvergadering en de commissie vergadering 2020 werden afgelast. De 
najaarsvergadering 2020 werd voor het eerst digitaal gehouden. Daarin werd afscheid 
genomen van voorzitter Wim van de Bos. Hij werd daarbij onderscheiden door de 
burgemeester met de Almelospeld. Door het bestuur werd Wim benoemd tot 
erevoorzitter. De 60-, 50-, en 40- jarige jubilarissen zijn op het clubhuis uitgenodigd en 
zijn persoonlijk gehuldigd. 
Het bestuur heeft 11 keer vergaderd. Het DB heeft een aantal externe vergaderingen 
bijgewoond, waaronder met Rayon 1 (ledenvergadering). Er was twee keer overleg met 
de gemeente. 
De volgende projecten zijn gerealiseerd: 



• 23 Steigers  bij Slachthuiskade  
• 15 Steigers langs de Loolee  Maria brug  

 
De ontwikkeling van het ledental is als volgt: 
2021:  5247 leden - 4784 senioren en 463 jeugdleden 
2020:  5181 leden - 4714 senioren en 467 jeugdleden 
2019:  4237 leden - 4010 senioren en 227 jeugdleden 
De toename in de coronajaren bedraagt plm. 1000 leden  (+22 %). 

 
Overige onderwerpen die de aandacht vroegen: 
• Snoei- en opruimwerk op en rond het clubhuis, de Dollegoorvijver en de bekende 

visstekken langs de Loolee, de Slagenweg en het Overijssels kanaal. 
• Er is een energiescan uitgevoerd in het clubgebouw door bureau Sportstroom; 
• Er is een herinrichtingsplan geschreven  voor de Dollegoorvijver  door fa. Elmekz.; 
• Er is een AED aangeschaft en geplaatst, 8 leden hebben de training daarvoor gevolgd 
 
Namens het bestuur bedankt de secretaris alle vrijwilligers voor hun inzet in 2020 en 2021 
en wenst hij alle leden een visrijk en gezond 2022 toe. 
 
De ALV stemt in met de jaarverslagen 2020 en 2021. 

 
6 Financieel verslag 2020 en 2021 

 

Op de tafels ligt een samenvatting van de cijfers over 2020 en 2021. Een korte 
toelichting.  
 
De coronapandemie is van grote invloed geweest op de exploitatie in 2020 en 2021. 
Enerzijds was het clubhuis grotendeels gesloten, met financiële gevolgen voor de omzet, 
maar ook voor bijvoorbeeld de energiekosten, nu de koeling en verwarming grote delen 
van het jaar niet heeft gedraaid. Anderzijds was er onverwacht sprake van een groei van 
het ledenaantal met ongeveer 1.000 leden. Dat leverde  niet verwachte inkomsten op. 
Daarmee was het lastig begroten. Er is door Vislust geen tegemoetkoming aangevraagd 
bij de overheid. 

 
De financiën 2020 

De begroting voor 2020 kwam uit op een overschot van € 15.000,-. De realisatie over 
2020 liet een overschot zien van ruim € 35.000,-.  
 
Enkele cijfers: 
• De opbrengst uit verkoop van VISpassen bedroeg € 55.000,- waar een bedrag van 

€ 41.000,- was begroot; 
• De opbrengst van het clubhuis bedroeg € 8.500,-; begroot was € 16.000,- 
• De huisvestingskosten bedroegen € 9.000,-, we hadden gerekend op uitgaven van 

ongeveer € 15.000,-. Minder elektra en gas, minder verzekeringskosten als gevolg van 
wisseling van verzekeringsmaatschappij, minder onderhoudskosten 

• De bestuurskosten waren begroot op € 21.000,-, uitgegeven werd bijna € 15.000,- 
omdat er veel minder geld opging aan viswedstrijden, vergaderkosten (verlotingen 
bijvoorbeeld). 

 
De boekhouding over 2020 is op 12 maart 2021 gecontroleerd door Jan Hammink en Han 
Olsman. Namens de kascontrolecommissie verklaart Jan Hammink dat de controle geen 
opmerkingen oplevert. 
 
Het bestuur vraagt aan de ALV voor het jaar 2020: 

• Bestemming van de winst als volgt:  
o € 3.000,- toe te voegen aan de voorziening voor groot onderhoud en 
o Het restant ad ruim € 32.000,- toe te voegen aan de algemene reserve. 

• Het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid over het jaar 
2020. 



De ALV verleent bij acclamatie het bestuur decharge voor het gevoerde beleid in 2020. 
 

De financiën 2021 

De begroting voor 2021 kwam uit op een overschot van € 15.000,-. De realisatie over 
2021 liet een overschot zien van ruim € 25.000,-.  

 
Enkele cijfers over 2021 
• Opbrengst kantine nog weer € 5.000,- lager dan in 2020, slechts € 3.700,-; 
• Kosten voor viswedstrijden bleven ver achter bij wat gebruikelijk is; de 

wedstrijdcommissie gaf bijvoorbeeld maar € 1.200,- uit; normaal is dat rond de 
€ 2.700,-. 

• En zo waren er nog wat meer plussen en minnen. 
 

De boekhouding over 2021 is op 11 maart 2022 gecontroleerd door Han Olsman en Jan 
Hammink. Namens de kascontrolecommissie verklaart Jan Hammink dat de controle geen 
opmerkingen oplevert. 
 
Het bestuur vraagt aan de ALV voor jaar 2021: 
• Bestemming van de winst over 2021 als volgt:  

o € 3.000,- toe te voegen aan de voorziening voor groot onderhoud en 
o het restant ad ruim € 22.000,- toe te voegen aan de algemene reserve 

• Het bestuur decharge te verlenen voor het gevoerde financiële beleid over het jaar 
2021. 

De ALV verleent bij acclamatie het bestuur decharge voor het gevoerde beleid in 2021. 
 

7 Investeringsvoorstellen 2021/2022/2023 

• Mindervalidesteiger Loolee; de kosten bedragen € 10.000,-, waarvan 25% voor 
rekening van AHV Vislust; is reeds goedgekeurd in de ALV van 23-11-2020; 

• Camerabewaking rond het clubhuis, kosten plm. € 2.800,-. 
 

DE ALV stemt bij acclamatie in met beide investeringsvoorstellen. 
 

8 Begroting 2022, contributie 2022 en contributie 2023 

Gezien de grote ledengroei, de voortdurende overschotten op onze begrotingen en de 
inmiddels wel heel forse financiële reserve van ruim € 177.000, (inclusief reservering voor 
groot onderhoud) heeft het bestuur besloten de contributie voor het jaar 2022 te verlagen 
van € 36,50 naar € 34,-. Daar profiteren alle leden van. Toegelicht wordt dat de feitelijke 
contributie voor Vislust maar € 7,65 bedraagt. Van het overige deel, € 26,35, gaat € 15,- 
naar Sportvisserij Nederland en € 11,35 naar Sportvisserij Oost-Nederland. De cijfers van  
We vragen aan de ALV: 
• (Achteraf) in te stemmen met de contributieverlaging voor senioren van € 36,50 naar 

€ 34,00 
• In te stemmen met de begroting voor het lopende jaar 2022 welke ondanks de 

contributieverlaging nog een overschot laat zien van € 15.000,-, los van de 
ontwikkeling van de energiekosten 

• In te stemmen met handhaving van het contributiebedrag voor senioren voor 2023 op 
€ 34,- 

 
DE ALV stemt bij acclamatie in met de hoogte van de contributie 2022 en 2023 en met de 
begroting voor 2022. 

 
9 Benoeming nieuw lid voor de kascommissie. 

J. Hammink en H. Olsman zijn beiden aftredend. De kascommissie 2022 bestaat uit de 
heren B. Nijhuis en J. Berkenbosch. Als reservelid voor de controle over 2022 en voor de 
kascommissie 2023 en 2024 stelt zich beschikbaar R. pol. 



 
10 Recht van opstal voor ons clubhuis, de steigers rond de Dollegoorvijver en de 

steigers langs de Slachthuiskade.  

 
Het bestuur vraagt ingevolge de statuten artikel 14 lid I toestemming van de algemene 
ledenvergadering om bij notariële akte het recht van opstal te verkrijgen voor de 
ondergrond van het clubhuis, voor de ondergrond van de steigers rond de Dollegoorvijver 
en van de ondergrond onder de steigers langs de Slachthuiskade. Het recht van opstal is 
een registergoed. Daarmee wordt Vislust juridisch eigenaar van het clubhuis en de 
steigers. 
 
DE ALV stemt bij acclamatie in met het verkrijgen van het recht van opstal. 
 

11 Benoeming controleurs 

Ingevolge de statuten (artikel 14 lid 2 sub l) behoeft de aanwijzing van een controleur de 
instemming van de ALV. Voor zover nodig met terugwerkende kracht vraagt het bestuur 
instemming met de aanwijzing van controleur voor de volgende leden: 

 
R. van de Berg D. Gosseling 
J. Langejans J. Gosseling 
H. Roord E. de Haan 
C. Setoebun  

 
De ALV stemt bij acclamatie in met de benoeming van deze controleurs. 
 

12 Huldiging kampioenen 2020 en 2021 

De volgende prijswinnaars worden gehuldigd 
Vrijwilligerscup 2020 Richard Melissen 
Vrijwilligerscup 2021 Rick Stam 
Jan Smit beker 2021 Algemeen Kampioen voor- en najaarsconcours 2021 Jan 

Hammink 
Lulofbeker 2021 Grootste vis voor- en najaarsconcours 2021 Remo 

Ambergen 
Veteranencup 2020 Harry Roord 
Veteranencup 2021 Harry Roord 
Veteranencompetitie 2020 1ste prijs Harry Roord 

2de prijs Gerrit Kamp 
3de prijs Jan Hammink 

Veteranencompetitie 2021 1ste prijs Harry Roord 
2de prijs Jan Hammink 
3de prijs Joop Rutering 

 
13 Rondvraag 

• Johan Slots: Vraagt naar de visstand in de Dollegoorvijver. De karperstand lijkt redelijk op 
orde te zijn. Witvis wordt ook wel goed gevangen. Een visrijkundig onderzoek is lastig 
gezien de diepte van de vijver. 

• W. van den Bos: Hoe erg is het met de verontreiniging  (Dioxaan) in het Twente kanaal? 
Het chemie bedrijf uit Delden is daar de veroorzaker van. Waterschap  
“Vechtstromen” en Rijkswaterstaat zijn hiervan op de hoogte. Graag de ontwikkeling 
daarvan volgen.  

• mevr. Meulenkamp: 
De invaliden toilet voldoet niet aan de huidige regels en voor het clubhuis is geen invalide 
parkeerplaats aanwezig. 
Het bestuur zal dit verder bespreken. 

 

14 Pauze 



 
15 Presentatie plan voor nieuwe vijver naast/achter het clubhuis 

Jeffrey Langejans geeft een toelichting op het idee een visparel (zie www.visparel.nl)  te 
realiseren achter en naast het clubhuis.  
Het verondiepen van de Dollegoorvijver hebben we onderzocht en lijkt niet haalbaar; dat 
plan laten we voor wat het is. Maar het terrein rond het clubhuis biedt ruimte voor een 
tweede vijver. Het idee is daar een zogenoemde visparel te realiseren, een goed 
toegankelijk en bevisbaar water met een goede kans op een leuke vangst, vooral bedoeld 
voor jeugdleden om het vissen onder de knie te krijgen. Toezicht is redelijk gewaarborgd 
zo dicht bij het clubhuis. Bijkomend voordeel is dat een rommelige kavel verdwijnt en er 
wordt een mooi stukje groen, passend bij Almelo waterstad, gerealiseerd. Het plan is in 
beginsel positief ontvangen door de gemeente, mede omdat er mogelijk een samenloop is 
met de ambitie van de gemeente om de Aalderinkshoek te verduurzamen. Het bestuur zet 
het overleg met de gemeente en andere partijen voort. 

 
16 Huldiging jubilarissen 60, 50 en 40 jaar 

 

60 50 40 

F. van Duiven 
 

P. Dorgelo 
S.A. Visser 
 

A. Aalders  
A.B. Brummer 
H.H. Eshuis 
J.G.M. Jansen 
H.J.T.M. Meulenkamp 
K.A. Oldenburger 
P.V. The 

 

De jubilarissen krijgen bij dit jubileum een persoonlijk aandenken en een boeket bloemen 
uitgereikt. Een 4-tal jubilarissen hebben zich afgemeld, zij worden thuis opgezocht voor 
de uitreiking. 
 

17 Sluiting door de voorzitter 

De voorzitter sluit om 21:30 uur de vergadering 
 

 
Vastgesteld in de Algemene Ledenvergadering 21 maart 2022. 
 
Harry Roord 

 
 

Henk Wijnen 

 

Voorzitter Secretaris 
  

Vastgesteld in de Algemene Ledenvergadering van 20 maart 2023 
 
Harry Roord 
 
 

Henk Wijnen 
 

Voorzitter Secretaris 
 
 

 

 


